

STUDENT FINANCIAL SUPPORT INFORMATION 財務資助聲明



California
International
Theological
Seminary

Tuition and registration fees are due and payable at the time of registration. There are no scholarships, loans, or financial aid available for international students. Please provide verification of financial support for a minimum of one academic year (indicate amounts in U.S. currency).
學費和註冊費將在註冊時支付。國際留學生沒有獎學金、貸款或經濟援助。請提供至少一學年的財務資助證明（以美元表示金額）。

Student Name 學生姓名： _____
Last 姓 First 名 Middle 中間名

My expenses will be provided from 我的費用將從：

- Personal Savings of 個人儲蓄：\$ _____
Please provide a letter from the bank verifying available funds. 請提供銀行出具的資金證明
- Private/Family Support. Please have your sponsor fill out the section below. 私人/家庭資助。請讓您的資助人填寫以下內容。

AFFIDAVIT OF SUPPORT

Name of Sponsor 資助人姓名： _____ Relationship to Student 與該學生的關係： _____

Residence Address 地址： _____ City 城市： _____

State or Province 州或省： _____ Zip Code 郵遞區號： _____ Phone 聯絡電話： _____

I am employed as 我作為 _____ with 受雇於 _____
Job Title 工作職責 Company Name 公司名稱

at 位於 _____ and derive a net annual income of U.S. 獲得年淨收入為美元\$ _____
Location 地點 (city 城市/country 國家)

I certify that I will provide the above-named student the minimum fund as required and specified by California International Theological Seminary (CITS) itemized annual expenses while he/she is attending CITS. (Please provide a letter from the bank verifying available funds).

我證明我將向上述學生提供加州國際神學院所要求和指定的最低資金用於支付他/她就讀期間逐項列出年度費用

I hereby guarantee without reservation to support the education cost and living expenses (tuition and fees, room and board, health insurance, travel and personal expenses) for the aforementioned student while she/he is enrolled at CITS. I understand that the applicant, if accepted, will be a full-time student who may not accept off-campus employment as specified by the Department of Homeland Security and Immigration Services.

我特此保證資助上述學生在加州國際神學院就讀期間的教育費用和生活費用（學雜費、食宿費、健康保險、旅行及個人支出）。我明白，如果被錄取，申請人將是一名全日制學生，不得接受國土安全部和移民局規定的校外工作。

Sponsor's Signature 資助人簽名： _____ Date 日期： _____

My signature certifies the accuracy and completeness of the information provided. I understand that any misinterpretation may be cause for denial or cancellation of admissions or enrollment.

我以簽名證明所提供資訊的準確性和完整性。我明白任何誤解都有可能遭到拒絕入學或開除學籍。

Applicant's Student 學生簽名： _____ Date 日期： _____

College student living independently must be guaranteed \$20,000.00 in financial support. 該學生必須獲得\$20,000 美元的經濟資助。